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ACTA NÚM. 03 
 

 
 

Comissió de Campus, Sostenibilitat i 
Agenda 2030: 
 
 
Membres assistents: 
 
Jesús Adrián Escudero 
Sílvia Altafaja Vela 
Marta Bertrán Tarrés 
Mònica Espejo Segura 
Enric Font Oller 
Gemma Garcia Alonso 
Fernando Garcia del Pino 
Jordi Hernández Sánchez 
Patrícia Lázaro Pernias 
Virginia Luzón Fernández 
Maite Martín Ibáñez 
Enric Martin Otto (en substitució de 
Enric Fossas Espadaler) 
Cristina Palet Ballús  
Andreu Pompas Alcaraz 
Xavier Ramos Morrilla 
Marta Sanchez Vaquez 
Jaume Tintoré Balasch 
OlgaTorres Hostench 

 
 

A les 15:30 h del dia 20 de juny de 2022, 
s’inicia la sessió extraordinària sota la 
presidència de la vicerectora de Campus, 
Sostenibilitat i Agenda 2030, Dra. Carme 
Miralles i Guasch, amb la presència dels 
membres de la Comissió assenyalats al 
marge. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’han excusat d’assistir a la reunió: Enric Pujol Casademont, Benjamín Lázaro Miranda 
 
No hi assisteixen: Ismael Ivan Blanco Fillola, Joan Enric Rodriguez Gil. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Xavier Ariño Vila, Josep Boldú, Mireia Cendròs Carreras, 
Jordi Nadal Tersa, Rafael Requena Valiente, Jose Trigo Carballo. 
 
Actua com a secretària Montse Gispert Bosch, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació d’un esquema més eficient dels serveis d’autobús al Campus de la UAB i la 
creació de les parades necessàries. 
2. Proposta de modificacions al Reglament del Servei d’Activitat Física (SAF) de la UAB. 
3. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
S’obre la sessió a les 15:30 hores amb el quòrum suficient. La Presidenta dona la benvinguda 
als assistents, i, en especial a la nova Degana de la Facultat de Traducció i Interpretació i 
Comunicació, senyora Olga Torres, que s’incorpora com a membre titular a la Comissió en 
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substitució del senyor Albert Branchadell. Així mateix fa una breu explicació introductòria dels 
punts a tractar i de la motivació en ser informats i, si s’escau aprovats en sessió extraordinària. 
 
 
Punt 1. Aprovació d’un esquema més eficient dels serveis d’autobús al Campus de la 
UAB i creació de les parades necessàries. 
 
Desprès de informar que aquesta proposta ja ha passat per la Taula de Mobilitat, la Presidenta 
dona la paraula al senyor Rafael Requena, Cap de la Unitat de Mobilitat de la UAB, que fa 
una explicació de la proposta acompanyada de informació gràfica sobre el disseny i 
adaptacions requerides pel projecte. Inicia la seva intervenció referint-se a que la necessitat 
d’un esquema més eficient del servei d’autobusos s’origina per l’increment de les línies 
d’autobús en els darrers anys, que s’ha traduït en una intensitat dels impactes generats 
(consum gasoil, temps per recorreguts massa llargs, sorolls,...). Per tant, allò desitjat seria, 
doncs, aconseguir un sistema amb més eficiència que passaria per l’establiment de dues 
parades (Parada Nord i Parada Sud), que puguin acollir les línies procedents de nord i sud 
evitant d’aquesta manera recorreguts i desplaçaments innecessaris. L’adopció d’aquesta 
mesura requereix dur a terme actuacions quan a espais i usos, si be no implicaria increment 
de costos, essent el resultat esperat l’estalvi de temps, i també la remissió de CO2 a 
l’atmosfera. 
 
S’obre un primer torn de preguntes: 
 
La Degana de Ciències, proposa variar d’ubicació i també ampliar la zona verda i de descans 
de la parada sud en l’espai per a les persones amb capacitat reduïda, alhora que pregunta 
sobre si l’aparcament serà en exclusiva per a la gent del SAF. 
 
El Director del BAVE s’interessa per la reducció d’aparcaments de cotxes que suposa la 
proposta. La representant del PAS demana més informació sobre si els autobusos mantindran 
el seu recorregut i parades. També sobre les obres ja iniciades en la zona per a la Parada 
Nord. El degà de Ciències de Comunicació mostra la seva preocupació sobre la ubicació del 
pas de zebra situat vora la Parada Nord i suggereix la revisió del seu disseny per tal de evitar 
riscos per als vianants que creuin. 
 
El Cap d’Unitat de Mobilitat dona resposta a les preguntes plantejades: explicant la solució 
que s’ha trobat per evitar el perill del vianants; informant que hi ha un previsió per poder 
ampliar la zona de descans i utilització de la rotonda per rotació d’autobusos; informant que 
es preveu una utilització del servei per part d’unes 3.000 persones, i, que s’iniciaria al mes de 
setembre. El gerent i la Presidenta, afegeixen aclariments sobre la no exclusivitat dels 
aparcaments en la zona del SAF.  
 
La Presidenta proposa una votació genèrica de la proposta del punt 1, i amb posterioritat 
procedir a la votació sobre la proposta en relació a la qüestió plantejada per la Degana de 
Ciències, d’exclusió o no d'aparcaments. 
 
A continuació es procedeix a la votació del punt 1, que s’aprova per assentiment, en els 
següents termes: 
 
Primer.- Aprovar un esquema, d’acord al document 1 que s’adjunta, que concentri les 
parades de la majoria de serveis d’autobús interurbà en dos punts: 
1. A la zona Eix Central/FGC (Parada Nord) 
2. A la zona Eix Central/SAF/Ciències (Parada Sud)  
 
Segon. - Elevar aquest acord al Consell de Govern per a la seva aprovació, si escau. 
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Tercer.- Encarregar a la Vicerectora de Campus, Territori i Sostenibilitat l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
 
Tot seguit es fan diverses consideracions sobre la conveniència o no de l’espai destinat a 
aparcament a l’eix Sud, i finalment, s’acorda, a instàncies de la Presidenta, posar a votació 
la proposta de la Degana de Ciències de poder excloure una trentena d’aparcaments de 
la parada Sud, la qual s’aprova per 15 vots a favor, 5 abstencions, i cap vot en contra. 
Als efectes, si s’escau, de poder exercir el seus drets, es deixa constància dels membres que 
s’han abstingut, que són: senyor Andreu Pompas, senyora Maite Martin, senyora Marta 
Sanchez, i senyora Mònica Espejo. 
 
A continuació es passa al punt 2, que es presenta per part de la Vicegerent d’Economia, 
senyora Mireia Cendrós. 
 
 
Punt 2. Proposta de modificacions al Reglament del Servei d’Activitat Física (SAF) de la 
UAB 
 
Les principals modificacions del reglament obeeixen a les actualitzacions, adaptacions i 
millores des de la perspectiva jurídica que ja s’havien plantejat com a necessàries des de l’any 
2020, però que s’havia aturat el seu tràmit per motiu de la pandèmia. En destaquen les 
relatives a: 
 
1. canvis en la composició de la Comissió d’usuaris 
2. el terme de persones usuàries 
3. els nous perfils d’abonaments 
4. els drets i deures de les persones usuàries 
5. la incorporació i aclariment de l’apartat d’incompliment i dels seu règim sancionador 
6. la modificació en l’apartat de règim econòmic 
 
Bàsicament s’han reajustats els redactats, s’han actualitzat, endreçat i millorat la descripció 
de la condició d’ús dels espais, de les instal·lacions, del material i les condicions d’accés. 
També s’hi ha incorporat continguts relacionats a nous serveis i a nous espais esportius 
construïts o adaptats  
 
S’obra un torn de preguntes, es fan diversos comentaris, observacions i puntualitzacions, i 
fetes les explicacions corresponents es procedeix a la votació del punt 2 sobre la proposta 
d’informe favorable de la Comissió en relació a les modificacions del Reglament del SAF i de 
la Normativa i recomanacions generals d’ús de les instal·lacions esportives de la UAB, per tal 
que l’esmentat informe sigui elevat als òrgans pertinents, en els termes següents: 
 
Primer.- Informar favorablement de la proposta de modificacions del Reglament del 
Servei d’Activitat Física (SAF) de la UAB, que s'annexa, en comparativa de textos, com 
a document 2.1, així com de la normativa derivada del mateix Reglament, que amb el 
títol Normativa i recomanacions generals d’ús de les instal·lacions esportives de la 
Universitat Autònoma de Barcelona, s’annexa, en comparativa de textos, com a 
document 2.2 
  
Segon.- Elevar aquesta proposta al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
competències. 
 
Tercer.- Encarregar a la Vicerectora de Campus, Territori i Sostenibilitat l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
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S’aprova la dita proposta amb 17 vots a favor, 2 abstencions, cap vot en contra. La 
identificació, a efectes d’exercici de drets, dels membres que s’abstenen és : senyora Cristina 
Palet, senyor Andreu Pompas. 
 
 
Punt 3. Torn obert de paraules. 
 
A efectes informatius es pregunta sobre el manteniment de la línia 3, la qual no es veurà 
afectada. 
 
Sense més comentaris, a les 16:46 hores la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
La secretària Vist i plau 
 La presidenta 
 
 
 
 
 
 
 


